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Håber alle har haft en god runde i det helt forrygende gode vejr. 

Vi har haft en golfsæson med temmelig blandet vejr. Vi har ikke haft 
Voldborg med på alle runder � 

2 gange har vi måttet afbryde runden pga. tordenvejr. Den ene gang var en 
slagspilsrunde, som vi valgte at spille ugen efter, da det jo er point til 
klubmesterskab vi spiller om. Bestyrelsen kommer derfor med et tillæg til 
vedtægter. 

 

Vi er 40 spillere på 15.30 & 29 på 17.30, så alt i alt 69 betalende 
medlemmer, Vi har haft lidt gæstespillere i år, og det har været rigtig fint. 

Fremmødet i år har absolut ikke været prangende, så det må der gøres 
noget ved. Som klub i klubben kan vi ikke blive ved med at forsvare, at vi 
har forhånds tildelt tider til 70, men i snit er vi 20 på 15.30 og ca, 18 på 
17.30, det svarer til 10 tider i golfbox og ikke 18 som vi er tildelt, vi 
benytter fast. Mon ikke lige vi skulle stramme os lidt op og sørge for at 
også sidemanden kommer med flest mulige gange. Jeg vil ikke her i 
detaljer redegøre for de enkeltes fremmøde, men vil blot konstatere, at det 
kan gøres bedre. 

Fremmøde til matcher, kan jeg læse i forgangne referater, er rigtig flot, så 
det er den også i år. Fremmødet ligger fra 40 til 46 dvs. ca. 60% hvis det er 
flot, så er det sådan det er, men tænk over det � Det kunne nu være et godt 
mål, at få minimum 80% med til matcher, som dog trods alt kun er 4 gange 
i løbet af en sæson. � Det må blive den nye bestyrelses KPI � 

 

Der blev igen i år afholdt pokalmatch mellem de 3 pigeklubber, hvor 
vinderen i vanlig stil var halv 2 pigerne. Vi har de sædvanlige udfordringer 



omkring denne match pga. tidspunkter. De 2 andre klubber vil jo klart nok, 
slå ud så tidlig som muligt, men vi er en klub, hvor alle medlemmer stadig 
er på arbejdsmarkedet. Derfor er en stor del af klubber afskåret fra at 
deltage i denne match. Første hold slår ud senest kl. 14.30. Vi har indvilget 
i at deltage på betingelse af, at vore medlemmer ikke forpligtiger sig til at 
slå ud før 15.30. Jeg kender ikke den eksakte deltager antal fra vores klub, 
men et bud er omkring 25, så det er meget faldende deltager antal. I 2014 
deltog 36 fra Jern-Ladies i denne match.  

 

Vi har fået mange flotte gaver til afslutningsmatchen i dag, så vi vil derfor 
takke klubbens sponsorer, som også vil være synlig på klubbens 
hjemmeside meget snart. 

Bent Aas skal også have tak for opdateringer af vores hjemmeside. 

Kongeådal Brugs er igen til næste år vores vin sponsor, og det er vi rigtig 
glade for. 

Er der nogle som ønsker at være sponsor til næste år, hører og modtager vi 
gerne præmier og lign. 

Jeg vil på klubbens vegne takke, Marianne Friis Jakobsen, Karen Engholm 
& sidst men ikke mindst AnneGrethe Madsen for deres store indsats i 
klubben. I må desværre døjes med mig som formand endnu et år, så skål 
på det � 

Der vil stå vin på bordet, som er til fri afbenyttelse, Der er det der svarer til 
en flaske vi pr. person, og resten af drikkevarer betaler man selv. Der er 
enkelte det ikke drikker vin, de får øl eller sodavands billetter hos 
AnneGrethe. 

 

Jeg ønsker jer alle en rigtig god aften og så ses vi friske som havørne på 
glatis til første runde golf tirsdag d. 27 marts 2018. 

 




